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مدیر عامل هما با اشاره به برنامه های پساکرونایی بیان کرد؛

افزایش مسیرهای خارجی در دستور کار
گـروه راه و مسـكن: مديرعامل »همـا« در خصوص افزايش ميزان 
مسـافر اين شـركت در فوريه 2020 گفت: در اين ماه تعداد 3 هزار و 
136 پرواز بين المللی و داخلی در شبكه پروازی »هما« انجام شد و 
با اين تعداد پرواز، حدود 265 هزار نفر با ناوگان »هما« جابجا شده اند 
كه در مقايسه با ماه مشابه سال قبل بيش از 32 درصد افزايش داشته 
است. اين افزايش در نتيجه افزايش 55/6 درصدی مسافران داخلی 

و مسافران حمل شده در پروازهای اروپايی »هما« است.
رشد ۳۹ � درصدی عرضه صندلی

تورج زنگنه در گفت و گو با وزارت راه و شهرسازی، درخصوص 
افزایش میزان صندلی عرضه شده اضافه کرد: در این مدت تعداد 
صندلی عرضه شده حدود 377 هزار با ضریب ظرفیت مسافر 67 
درصد بوده که این میزان در ماه مشابه سال قبل به ترتیب 273 
هزار صندلی و 66 درصد بوده اس��ت، به عبارتی دیگرعلاوه بر 
افزایش یک درصدی ضریب ظرفیت مسافر، در میزان صندلی 

عرضه شده 39 درصد رشد داشته ایم.
رشد ۷۲ � درصدی حمل محموله های پستی

 زنگنه در مورد میزان بار و پس��ت حمل ش��ده گفت: در این ماه 
»هما« توانست 842 تن بار و حدود 140 تن محموله پستی را 
جابجا کند که به ترتیب این ارقام در مدت مش��ابه س��ال قبل به 
ترتیب 642 تن بار و حدود 81 تن محموله پستی بوده است. به 
عبارتی در زمینه حمل بار و محموله پستی به ترتیب 31 درصد و 
72 درصد رشد داشته ایم. مدیرعامل »هما« درخصوص نوسازی 
ناوگان شرکت عنوان کرد: نوسازی ناوگان یکی از اولویت های 
اصلی هر ش��رکت هواپیمایی اس��ت و »هما« نیز از این قاعده 
مستثنی نیست. البته تحریم بزرگترین چالش پیش رو است با این 

وجود برنامه هایی برای این منظور در دستور کار دارد.
اقدام ها در خصوص کرونا � 

زنگنه درباره اقدام های این شرکت برای مقابله با کرونا، یادآور 

شد: از ابتدای شیوع این ویروس در کشور، کارگروهی ویژه در 
س��طح کلان در ش��رکت تشکیل شد که در این کارگروه تمامی 
موارد مربوط به پروازها و همچنین تأمین س��لامت مس��افران 
»هما« و کارکنان مورد بررسی قرار گرفت و تصمیماتی نیز در 

این راستا اتخاذ و برای اجرا به بخش های ذیربط ابلاغ شد.
 مدیرعامل »هما« به ضدعفونی روزانه ناوگان فعال »هما« اشاره 
کرد و گفت: از جمله تصمیمات این کارگروه، ضدعفونی ناوگان 
فعال »هما« بود که مقرر شد در راستای تأمین امنیت سلامت 
عمومی مسافران پروازهای »هما«، تمامی ناوگان فعال، روزانه 

بعد و قبل از هر پرواز در تمامی ایستگاه های پروازی ضدعفونی 
شوند. همچنین بسته اقلام بهداشتی شامل یک جفت دستکش، 
یک عدد ماسک و دستمال ضدعفونی در تمامی پروازهای داخلی 
و بین الملل��ی ک��ه از فرودگاه های مهرآباد و حضرت امام خمینی 
)ره( و سایر ایستگاه های پروازی عملیاتی »هما« انجام می شود، 

به مسافران این پروازها ارائه می شود.
پ���رواز ب���رای بازگردان���دن هموطن���ان مقی���م س���ایر  � 

کشورهای درگیر کرونا
 رئی��س هی��ات مدیره و مدیرعامل »هم��ا« در خصوص انجام 

پروازه��ای فوق الع��اده ب��رای مراجعت هموطنان مقیم س��ایر 
کشورهای درگیر کرونا به کشور گفت: با انتشار ویروس کرونا در 
بسیاری از کشورها و تقاضای هموطنان برای مراجعت به کشور 
و علی رغم وجود س��خت گیری س��ازمان هواپیمایی کشورهای 
مقص��د و تاکی��د ب��ر انجام پرواز یک طرفه، تاکنون چندین پرواز 
برای مراجعت هموطنان به کش��ور توس��ط »هما« انجام ش��ده 
است. او با اشاره به این که دریافت مجوز برای انجام این پروازها 
با س��خت گیری های سازمان هواپیمایی کشوری مقصد همراه 
بود، تصریح کرد: با وجود سخت گیری ها، طی هماهنگی های دو 
وزارتخانه امورخارجه و بهداشت، »هما« با برنامه ریزی و دریافت 
مجوزهای لازم، چندین پرواز یک طرفه به کشورهای خاورمیانه، 
آس��یا و اروپا انجام داد که با این پروازها هموطنان عزیزمان با 

رعایت تمامی پروتکل های بهداشتی وارد کشور شدند.
افزایش مس���یرهای داخلی به بیش از ۶۰ � پرواز در 

سال ۹۸
 مدیرعام��ل هواپیمای��ی جمهوری اس��لامی ایران در خصوص 
برنامه های آینده ش��رکت هواپیمایی جمهوری اس��لامی ایران 
بع��د از کرون��ا گف��ت: تا قبل از ویروس کووی��د 19 برنامه کوتاه 
مدت »هما« افزایش شبکه پروازی داخلی بود به طوری که از 
اردیبهشت ماه سال گذشته تا پایان سال 1398، تعداد پروازهای 
بین اس��تانی »هما« به بیش از 60 مس��یر پروازی افزایش یافت 
که این امر در راس��تای توس��عه اقتصادی مناطق کم برخوردار و 
بهره گیری از امکانات پروازی برای این مناطق بود که با استقبال 
هموطنان مواجه ش��د. او در خصوص افزایش تعداد مس��یرهای 
»هما« در آینده اظهار کرد: با کاهش ش��یوع ویروس کرونا در 
آینده، افزایش مقاصد جدیدی را در اروپا، آسیا و خاورمیانه خواهیم 
داشت و این موضوع در کنار افزایش پروازهای بین استانی داخل 

کشور خواهد بود.

اخبار كوتاه

زيربنايی

لزوم تهیه طرح های جامع مساله محورمالیات به خانه های دوم تعلق نمی گیرد
معاون وزیر اقتصاد اظهار داشت: از آنجایی که واحدهای مسکونی در یک مجتمع 
قیمت یکسانی ندارند، بنابراین راه اندازی بورس املاک و مسکن با مشکلاتی در نرخ 
گذاری مواجه می شود. محمدعلی دهقان دهنوی در گفت وگو با ایلنا درباره امکان راه 
اندازی بورس املاک و مسکن اظهار داشت: یکی از مهم ترین ویژگی های کالاهای 
وارد شده به بازار سرمایه استاندارد و مشابه بودن واحدهای آن کالا است. وی افزود:  
سهام شرکتی که وارد بورس می شود باید کاملًا استاندارد و مشابه با هم باشند و به 
همین دلیل است که می توان یک قیمت بر روی آن هر سهم گذاشت اما از آنجایی 

که واحدهای مسکونی در یک مجتمع قیمت یکسانی ندارند، بنابراین راه اندازی بورس املاک و مسکن با مشکلاتی 
در نرخ گذاری مواجه می شود. معاون اقتصادی وزارت اقتصاد ادامه داد: حتی واحدهای مجاور هم در داخل یک مجتمع 
ممکن است دارای تفاوت هایی باشند، بنابراین از نرخ پذیری استانداردی در بازار سرمایه برخوردار نیستند و این معظل 
بورس املاک است. دهقان دهنوی با بیان اینکه با اعمال تمایزهایی و اجرای ابتکاراتی می توان در زمینه راه اندازی 
بورس املاک اقداماتی انجام داد، گفت: اخیراً به نقل از وزیر اقتصاد اخباری مبنی بر راه اندازی بورس املاک و مسکن 

منتشر شده است و این بستر و روشی برای واگذاری دارایی مازاد دولت و شرکت  های دولتی خواهد بود.

دومین جلس��ه ش��ورای عالی شهرس��ازی و معماری ایران در س��ال جاری وزیر راه و 
شهرس��ازی با تاکید بر ضرورت کوتاه ش��دن فرآیند تصویب طرح های جامع گفت: 
تهیه این طرح ها باید مساله محور باشد. به گزارش وزارت راه و شهرسازی، محمد 
اسلامی وزیر راه و شهرسازی در بخشی از این جلسه با اشاره به اینکه باید تدابیری 
برای کوتاه شدن زمان و فرآیند تهیه طرح های جامع بیاندیشیم، بر تهیه این طرح ها 
به صورت مساله محور تاکید کرد و گفت: باید با انجام اقدامات پیشرفته تر در سریع ترین 
زم��ان ممک��ن، وض��ع موج��ود را به وضع مطلوب تبدیل کنیم. او افزود: نکته مهم در 

خصوص تهیه این طرح ها این است که باید حوائج و اقتضائات را با مسائل اجتماعی-اقتصادی تلفیق کنیم تا تحرک 
لازم برای توسعه اتفاق افتد. اسلامی در بخش دیگری از این جلسه با اشاره به تصویب دستورالعمل شهرک سازی در 
جلسه گذشته شورای عالی شهرسازی و معماری ایران، عنوان کرد: با توافق اعضای شورا قرار شد ما در کشور انواع 
شهرک ها را توسعه دهیم تا این شهرک ها به عنوان موتور توسعه عمل کنند. او با بیان اینکه این شهرک ها می توانند در 
حوزه های نمایشگاهی، خدمات کشاورزی، خدمات صنفی، فرهنگی، سینمایی، ورزشی، دانش بنیانی و ... تعریف شوند، 

ادامه داد: توسعه این شهرک ها می تواند به ساماندهی کسب وکارها و کاستن از برخی معضلات شهری بیانجامد.

تعیین تکلیف تحویل
 واحد های مسکن مهر

معاون هماهنگی امور عمرانی اس��تاندار تهران با اش��اره 
به تعیین تکلیف تحویل واحد های مس��کن مهر در اس��تان 
تهران از تحویل بخشی از واحد های مسکن مهر در هفته 
دولت و دهه فجر خبر داد. به گزارش پایگاه اطلاع رسانی 
استانداری تهران، محمد تقی زاده در جلسه شورای مسکن، 
گفت: 80 درصد مسکن های مهر در استان تهران تکمیل 
و تحویل شده است و مابقی آن ها یعنی بیش از 90 درصد 
تا هفته دولت به اتمام می رس��د.  وی ادامه داد: تعدادی از 
واحد های مس��کن مهر در پردیس نیز تا دهه فجر تحویل 
داده می شود، ضمن اینکه بخشی از مشکلات این واحد ها 
مربوط به زمین و مباحث حقوقی می باشد که سبب تأخیر 
در تحویل شده است.  تقی زاده افزود: 73 هزار واحد مسکن 
اقدام ملی در اس��تان تهران پیش بینی ش��ده که تاکنون 
زمین 63 هزار واحد آماده ش��ده که البته عملیاتی اجرایی 
آن آغاز نش��ده اس��ت و با برآورد قیمت زمین و تصمیمات 

شورای مسکن اجرایی می شود.

بازار سرمایه کلید نوسازی حمل  و  نقل 
ریلی، جاده ای و هوایی

نایب رئیس کمیسیون عمران مجلس با اشاره به فرسودگی 
بخش حمل و نقل کشور، گفت: در شرایط کنونی بر اساس 
آمارها نیمی از ناوگان حمل و نقل هوایی کش��ور فرس��وده 
هس��تند، همچنین در حوزه حمل و نقل جاده ای، متوس��ط 
عمر اتوبوس، مینی بوس و کامیون ها حدود 16 سال است 
و در بخش حمل و نقل ریلی نیز بس��یاری از تجهیزات و 
واگن ها عمر مفید خود را کرده اند، تمام این موارد نیازمند 
جایگزینی، بهس��ازی و نوس��ازی است، که تحقق این امر 
نیازمند تخصیص اعتبارات دولتی یا تزریق سرمایه بخش 

خصوصی است.
 سیداحس��ن عل��وی در گفت وگ��و با خان��ه ملت، ادامه داد: 
نوسازی حمل و نقل ریلی، هوایی و جاده ای بودجه بسیار 
کلان و هنگفتی را می طلبد که این مسئله در توان دولت 
و وزارتخانه های مربوطه نیس��ت، در ش��رایط کنونی حجم 
نقدینگی جامعه به س��مت حرکت به س��وی بازار بورس 
است، حال دولت می تواند از این ظرفیت برای ارتقا حمل 
و نقل کشور استفاده کند، در این میان سرمایه گذاران نیز 

می توانند به سود خوبی دست یابند.

نشس�ت خبری دکتر طلوعی ش�هردار کرمانشاه با اصحاب رسانه 
با حضور جمعی از معاونین و روسای سازمان های تابعه شهرداری 

برگزار شد.
 دکتر طلوعی شهردار کرمانشاه اظهار داشت: بنده با اصرار برخی از 
دوستان مسئولیت شهرداری کرمانشاه را به عهده گرفتم و هروقت 

مردم کرمانشاه نخواهند بدون هیچ صحبتی خواهم رفت.
وی در خصوص پروژه پرحرف و حدیث فیروزه افزود: ش�هرداری 
2۰ میلیارد تومان برای این پروژه از بانک شهر وام گرفته بود که 
بعد از گذش�ت س�ال ها جریمه این وام در حدود ۱۰۰ میلیارد ش�ده 
است که با عنایت ویژه استاندار و جلسات متعدد در این زمینه به 

زودی مشکلات سر راه این پروژه حل خواهد شد.
ش�هردار کرمانش�اه در ادام�ه اف�زود: در خصوص پ�روژه منوریل 
پیشرفت های خوبی صورت گرفته و در صورت تأمین اعتبار ۷۵۰ 
میلیاردی از س�وی دولت فاز اول در دو ایس�تگاه از میدان آزادی تا 

بریدگی کارمندان بهره برداری می شود.
وی در جواب سؤال خبرنگاران مبنی بر اختلاف شهردار و شورای 
اس�لامی ش�هر افزود: با هش�ت نفر از اعضای شورای شهر ارتباط 
خوبی داریم و این هشت نفر نهایت همراهی را با مجموعه مدیریت 
شهری دارند و اختلاف نظر در برخی موارد فقط با سه نفر از اعضای 
شوراست و این مساله در بقیه شهرها نیز وجود دارد و اگر اختلافات 

کنار گذاشته شود کرمانشاه، گلستان می شود.
دکتر طلوعی در خصوص برخی حواش�ی مطرح ش�ده در خصوص 
ش�هردار پروازی خواندنش گفت: با این حجم کار انجام ش�ده در 
شهر نمی توان گفت که شهردار این شهر پروازیست و کاری انجام 
نمی دهد. وی افزود: وقتی به کرمانش�اه و ش�هرداری آمدم ماهیانه 
۱۹ میلیارد حقوق به پرسنل می دادیم که با اضافه حقوق سال ۹۸ 
ای�ن مبل�غ ب�ه 2۵ میلیارد تومان در ماه افزایش یافت. دکتر طلوعی 
ب�ا ع�رض پ�وزش از مش�کلات و محدودیت هایی ک�ه کارگاه های 
پروژه های عمرانی برای ش�هروندان روجود آورده اند افزود: یکی 
از پروژه های مهم ش�هرداری در س�ال ۹۹، تقاطع غیرهمس�طح 
ش�هید س�پهبد سلیمانی اس�ت که در صورت تأمین و جذب اعتبار 
تا پایان س�ال به صورت کامل به بهره برداری می رس�د . وی گفت: 

از آنجا که ش�هرداری وابس�تگی مالی به دولت ندارد و باید از محل 
درآمدهایش صرف خدمات ش�هری نماید، با مش�اوره متخصصان 

به دنبال برون سپاری بسیاری از خدمات هستیم.
وی در پاس�خ ب�ه مس�اله زمین خ�واری پارک ش�رقی ک�ه از طرف 
خبرنگاران مطرح شد افزود: در این موضوع اصلًا بحث زمین خواری 

مطرح نیست و فقط دیوار کشی غیرمجاز در بررسی ها مورد بازرسی 
قرار گرفته.  وی با دفاع از این مساله افزود: با دیوارکشی غیرمجاز 
مخالفیم اما با ساخت قبرستان در محوطه کناری امامزاده ابراهیم 
)ع( موافقیم. ش�هردار کرمانش�اه ادامه داد: مکان یابی و جانمایی 
پ�ارک بان�وان ب�ا وس�عت ۷ هزار مترمربع انج�ام گرفته و به زودی 
کلنگ آن بر زمین خواهد خورد.  دکتر طلوعی افزود: عملیات آسفالت 
نیز به مانند سنوات گذشته منتظر مساعد شدن وضعیت آب و هوا 
اس�ت و به مانند س�ال گذش�ته با اولویت معابر اصلی و بعد فرعی 
عملی�ات مذک�ور انجام می گیرد. دکت�ر طلوعی در ادامه از خبرهای 
خ�وب در زمین�ه راه ان�دازی تله کابین خب�ر داد و افزود: با پیگیری و 
فشار توانستیم سرمایه گذار مناسبی برای فاز اول این پروژه پیدا 
کنیم که این قول را به شهروندان می دهم که در سریع ترین زمان 
ممکن این پروژه را به بهره برداری برسانم.  وی با اشاره به اجرای 

عملی�ات گندزدای�ی و ضدعفونی، تولید ماس�ک و بخش�ش برخی 
از کرای�ه مش�اغل اف�زود: در خصوص مبارزه ب�ا ویروس منحوس 
کرونا این فعالیت های شاخص را داشته ایم که منابع مالی مختصر 
مجموعه اجازه فعالیت بیش�تر در این راس�تا را گرفته اس�ت. دکتر 
طلوعی در ادامه با اش�اره به اقدامات مثبتی که در س�ال ۹۸ برای 
ش�هروندان انجام گرفته افزود: ش�ورای معماری بهترین راهکار 
برای پرونده های به بن بس�ت رس�یده بود که با حمایت اس�تاندار و 
فرماندار آن را اجرایی کردیم. وی در ادامه افزود: پیاده راه پارکینگ 
ش�هرداری با ۱4 چش�مه س�رویس بهداش�تی، مبلمان متناس�ب 
شهری، استراحتگاه و فضای سبز تدارک دیده شده می  تواند محلی 
برای از بین رفتن خستگی روحی و جسمی شهروندان باشد. وی 
در پایان ضمن تشکر از اصحاب رسانه افزود: خبرنگاران می توانند 

طی بازدیدی از روند اجرایی پروژه های شهری مطلع شوند.

شهردار کرمانشاه در نشست خبری عنوان کرد؛

انجام خدمات شهری تنها از محل درآمد های شهرداری


